
 

 Zápis OV č.:  3/2023 

OsV: Perštejnec 

Datum :   9.11.2023 

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Svoboda, Svobodová, Kocián, Vokálová, Vlček 

+ hosté 

Člen RM, ZM:  

Příští jednání: Dle potřeby 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

Na úvod schůze přednesení omluvy nepřítomnosti pana místostarosty z důvodu nemoci. 

 

1.1 Lípy – 18.9. jsme žádali na oddělení životního prostředí o zkontrolování stavu 2 suchých stromů 

před adresou Perštejnec č.p. 1. Bylo nám sděleno, že bude provedeno  zkoumání a následně 

dostaneme vyjádření. Do dne schůze vyjádření nepřišlo. 

- doplnění: 13.11. jsme volali na ŽP a bylo nám sděleno, že situace je v řešení na oddělení zeleně. 

1.2 Konec svozu BIO odpadu v Perštejnci – oznámení o ukončení svozu BIO odpadu z určených míst 

z důvodu opakovaného nedodržování pravidel. Svoz se týká především zahrádkářů. Informace 

obdrželi předsedové zahrádkářů e-mailem, případně jsou vyvěšeny na informační tabuli OsV. 

Navrhujeme prověření možnosti přistavení velkého kontejneru 2x ročně (jaro, podzim) do prostor 

před „hasičárnou“, kam by mohl být BIO odpad vhazován. Odpadl by tak problém s neuklizenými 

pytli, nesvázanými větvemi apod. Kontejner by zde mohl stát například přes víkend a být k dispozici 

pro zahrádkáře i stálé obyvatele. Obáváme se, že na původních místech svozů vzniknou „černé 

skládky“ a situace bude horší než v současnosti. 

1.3 Zvýšení poplatku a změna svozu komunálního odpadu – dotaz a nesouhlas občanů Perštejnce ke 

změně poplatku pro rok 2024 a změnu v harmonogramu svozu. Vše bylo schváleno ZM dne 24.10. 

Jedná se o celorepublikovou snahu o snížení produkce KO a nutnost většího třídění odpadů. Mezi 

občany panuje obava ze silného zápachu hlavně v letních měsících. Argumentováno možností 

kompostérů, které většina občanů Perštejnce na svých zahradách již má. Vzhledem k tomu, že již bylo 

ZM schváleno pro celou oblast Kutnohorska, nebude se OsV Perštejnec nijak vymezovat. 

1.4 Kontejnery – V souvislosti s odpady bylo projednáváno, zda by nebylo vhodné v Perštejnci umístit 

alespoň jeden kontejner na komunální odpad a kontejner na drobné elektro. Kontejner pro komunální 

odpad je zamýšlen převážně pro zahrádkáře, kdy evidujeme zvýšenou tvorbu odpadu okolo kontejnerů 

na plast a papír případně na jiných místech, která nejsou k odkládání odpadků určená. 

1.5 Rekonstrukce mostu – Rekonstrukce mostu původně plánovaná do 15.11. stále není dokončena. 

Vedoucí stavby nám sdělil ale termín 29.11., kdy by měl být most zprůjezdněn a ostatní práce by 

pokračovali již za plného provozu, případně dokončení úprav terénu na jaře 2024. 

Konzultovali jsme s vedoucím stavby i možnou úpravu terénu hřiště, o kterou jsme žádali již v zápisu z 

18.6.2023. Jelikož stavba mostu bude dávat terén hřiště do původního stavu, domníváme se, že by 

bylo jednodušší, kdyby terén upravili rovnou, dle našich požadavků. Zástupce 3KZnačky Kutná Hora 

nás ujistil, že pro ně by to nebyl nejmenší problém, jen je třeba zjistit umístění kanalizačního vedení, 

aby bylo v zámrzné výšce 1m. 

1.6 Přístavba hasičárny – K přístavbě toalety k hasičárně a jejímu vytápění nemáme stále žádné 

vyjádření. V mezičase bylo konzultováno, společně s toaletou, přístavba malé kuchyňky se dřezem pro 

opláchnutí skleniček, případně umístění menšího výčepního zařízení pro pořádání akcí. Bohužel jsme 

zjistili, že tato informace se nedostala dále. Po konzultaci s panem Přenosilem, nám bylo řečeno, že v 

tuto chvíli ještě nebyly vyčleněny žádné finance pro tuto přístavbu a dotazujeme se tedy, zda by 

projekt nemohl být ještě upraven. 

 

 



2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 

1.2 – Možnost přistavení velkého konteneru na BIO odpad 2x ročně 

1.4 – Možnost umístění kontejneru na KO a EO 

1.5 – Možnost srovnání terénu pro hřiště firmou 3Kznačky 

1.6 -  přístavba hasičárny 

 

Zapsal: Svobodová Lenka 13.11.2023 

Ověřil:  Svoboda Martin 13.11.2023 


